

Trainingszeitplan, Donnerstag 03.07.2025

Training schedule Thursday, 03.07.3035

Land / Country	Start	Ende
Belgium	08:00 am	08:25 am
Denmark	08:30 am	08:55 am
Great Britain	09:00 am	09:25 am
Iran	09:30 am	09:40 am
Italy	09:45 am	10:15 am
Canada	10:20 am	10:30 am
Netherland	10:35 am	10:55 am
Austria	11:00 am	11:20 am
Romania	11:25 am	11:35 am
Sweden	11:40 am	11:50 am
Switzerland	11:55 am	12:05 pm
Spain	12:10 pm	12:40 pm
Hungary	12:45 pm	01:00 pm
USA	01:05 pm	01:35 pm
Germany	01:40 pm	02:10 pm

Trainingszeit:

- Jeder Starter hat eine Trainingszeit von 5 Minuten.

- Zusätzlich sind insgesamt 5 Minuten für den Umbau vorgesehen.

- Wir bieten als Service an, dass Helfer vom Organisationsteam beim Umbau behilflich sind.

2. Einsatz eines Pavillons:

- Falls entschieden wird, einen Pavillon in der Ablage zu verwenden, wird dieser im Training für die Unterordnung aufgebaut.

3. Hündinnen in der Hitze:

- Sollte während der Tierarztkontrolle festgestellt werden, dass eine Hündin läufig ist, wird die Zeit vom Mannschaftstraining abgezogen.

- Diese Hündin darf jedoch vor der Unterordnung am Ende der Veranstaltung trainieren.

4. Ersatzstarter:

- Ersatzstarter erhalten keine zusätzliche Trainingszeit.

Training Time:

- Each starter has a training time of 5 minutes.

- An additional 5 minutes is allocated for setup.

- We offer as a service that helpers from the organizing team will assist with the setup.

2. Use of a Pavilion:

- If it is decided to use a pavilion in the Long down, it will be set up for training in obedience.

3. Female in heat:

- If it is determined during the veterinary check that a female is in heat, she will be withdrawn from the training.

- However, this female is allowed to train prior to the obedience session at the end of the event.

4. Substitute Starters:

- Substitute starters will not receive additional training time.